
Posudek školitele na bakalářskou práci Lucie Ševčíkové: Studie výskytu, nakládání a ekonomiky plen v
sociálních zařízení
Práce byla zpracována na žádost   Ing. Ondřeje Procházky, CSc -  šéfredaktora časopisu Odpadové
fórum.  Rozsah  33 stran považuji za dostatečný,  rovněž literární rešerše odpovídá rozsahem i obsahem
zvolenému tématu.
Práce je převážně rešeršního charakteru a představuje informace o používání, složení a odstraňování 
plen. Další částí práce je příprava a vyhodnocení dotazníkové akce v několika léčebnách dlouhodobě
nemocných, kde jsou pleny nejčastěji využívány. 
Návratnost dotazníků byla poměrně malá, proto autorka musela pracovat s malým počtem  údajů, které
byly k dispozici.  Přesto se podařilo získat několik cenných informací o používání a zpracovávání plen a
jejich zařazování podle Katalogu odpadů.  
Po stránce formální je práce zpracována pečlivě, bez chyb a překlepů. Vzhledem k tomu, že autorka byla
po celou dobu zpracování práce se mnou v kontaktu, nemám k práci žádné připomínky. 

Závěr:
Práce Lucie Ševčíkové je zpracována pečlivě a splňuje všechny požadavky kladené na bakalářskou
práci. Proto ji doporučuji k přijetí. 
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